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Jm vn i vuj j  u jn o v a rstv e n t
Predšolska dejavnost v občini Ptuj se je 
razvijala skozi 53 let dela, od enood- 
delčnega vrtca do današnjega obsega 16 
vrtcev, združenih v enovit zavod.
Zaposlenosti mater in potrebam po vzgoji in 
varstvu je komaj sledila širitev dejavnosti, ki je 
v letih od 1970 do 1980 doživela svoj razcvet 
in skoraj dosedanji obseg. V teh letih se je 
vključenost otrok v organizirano vzgojo in 
varstvo dvignilo do 22% predšolske popu
lacije. Dejavnost se je razširila tudi v 
odročnejše kraje, vendar pa zaradi posebnos
ti haloških in slovenskogoriških krajev v vsaki 
krajevni skupnosti ni bilo možno zgraditi 
vrtca. Zaradi velikih razdalj so otroci zelo 
težko obiskovali tudi krajše vzgojne pro
grame, zato je bila za celotno populacijo 1 
leto pred vstopom v šolo že leta 1981 v ptujs
ki občini organizirana celoletna priprava na 
šolo. S tem se je nekoliko zvišal odstotek 
vključenosti predšolskih otrok v organizirano 
vzgojo in varstvo ter so se vsaj nekoliko 
izenačili pogoji ob vstopu v osnovno šolo. V 
vseh letih se je izoblikovalo nekaj programov, ki 
našim uporabnikom najbolj ustrezajo, in sicer: 
o celodnevna vzgoja in varstvo,. . 
o krajši vzgojni programi, 
o interesni vzgojni programi, 
o izmenski vrtec,
o program za otroke s posebnimi potrebami in 
o celoletna priprava na šolo v obsegu 600 ur.

Ustaljeno število ponujenih programov smo v 
vseh letih bogatili kakovostno in že mnogo 
pred sprejetimi smernicami razvili svobod
nejše oblike dela, s posebnim poudarkom na 
urejenosti prostorov in kakovosti prehrane.

Z ureditvijo številnih kotičkov in s spremembo 
strogo institucionalno urejenih prostorov smo 
ustvarili humanejše bivalne pogoje, v katerih 
se otroci počutijo prijetneje in v danih 
razmerah lažje razvijejo svoje zmožnosti. 
Kakovostni didaktični pripomočki in
strokovno usmerjene zaposlitve pa
omogočajo najboljši razvoj ustvarjalnosti.

S spremembo dnevnega reda prehranjevanja 
in z neobveznim počitkom smo marsikatere
mu otroku omilili prehod od doma v instituci
jo. Pomemben prispevek k zdravju otrok je 
kakovostna hrana, ki jo pripravljamo v poseb
ni pečici brez vode in z minimalno količino 
maščob. Tako pripravljeno hrano razvažamo

v kakovostnih termos 
posodah, ki zadržijo 
temperaturo in
kakovost živil.

V vse programe je 
zajetih približno 2000 
otrok, ki so poleg 
osnovnega vzgojnega 
programa deležni 
številnih aktivnosti, kot 
so: cicibanova športna 
značka, cicibanova 
prometna značka, 
različne kulturne, 
gledališke, filmske 
prireditve, domiselna 
srečanja s starši, 
udeležba na razstavah 
in številnih prireditvah.
Vsak vrtec izkoristi danosti svojega bližnjega in 
daljnega okolja.

Za vse, kar potrebujejo otroci, skrbi 220 
delavcev, ki se neprestano izpopolnjujejo in izo
bražujejo v internih in preko Ministrstva za šolst
vo organiziranih izobraževanjih. Tako je lahko 
tudi od 93 strokovnih delavk napredovalo v 
naziv mentorica 65 vzgojiteljic in v naziv sveto
valka 18 vzgojiteljic. Tudi večina pomočnic 
vzgojiteljic ima ustrezno strokovno izobrazbo.

Vsi programi se financirajo s prispevki občin in 
staršev, ki na osnovi dohodka na družinskega 
člana prispevajo k ceni programov. Tako je 
lahko vrtec za socialno ogrožene družine tudi 
zastonj, največ pa lahko starši prispevajo 85% 
k ceni programa, ki ga obiskuje otrok.

Občine tudi posebej namenjajo sredstva za 
investicije in investicijsko vzdrževanje zgradb 
in osnovnih sredstev, kar lahko predstavlja 
velik problem v zaostrenih gospodarskih 
pogojih, če bi dajale prednost drugim vlagan
jem. Vsa leta so bila prva vlaganja v investici
jska vzdrževanja omejevana, zato so osnovna 
sredstva iztrošena, stavbe pa le najnujneje 
vzdrževane.

Poseben problem predstavlja delitev nekdanje 
občine Ptuj v 9 novo nastalih občin. Naš 
zavod ima svoje organizacijske enote in odd
elke v Mestni občini Ptuj in občinah 
Kidričevo, Majšperk, Dornava, Juršinci, 
Vitomarci-Trnovska vas. Videm in Zavrč. V

Igra otrok na igrišču vrtca

naš vzgojnovarstvenj zavod spadajo naslednje 
enote: Breg, Budina, Cirkovce, Dornava, 
Hajdina, Juršinci, Kidričevo, Majšperk, Med 
vrti 2, Med vrti IT , Potrčeva 9, Potrčeva 9/a, 
Raičeva 12, Rogoznica, uprava, Videm in 26 
oddelkov skrajšane priprave na šolo. Naše 
vrtce obiskujejo otroci iz 15 občinski za svoje 
otroke storitve tudi poravnavajo.

Predšolska vzgoja spada v celoten sistem 
vzgoje in izobraževanja, ki se ureja z novo 
sprejeto zakonodajo celotnega sistema. Zakon 
o lokalni samoupravi je področje predšolske 
vzgoje organizacijsko in finančno prepustil 
občinam. Lokalne meje in vsebinske ter orga
nizacijske prenove povzročajo precej nego
tovosti, ki bi se lahko prenesla neposredno v 
delo z otroki, zato je toliko pomembnejša 
postopnost in velika mera razumevanja vseh 
udeležencev.

S ponosom ugotavljamo, da se otroci pri nas 
počutijo dobro, da so veseli in da radi priha
jajo v vrtec, k čemur prispevajo vsi zaposleni. 
Le v takem vzdušju lahko otrok najbolje razvi
ja svoje zmožnosti.

Otroški smeh, dobra volja in strokovno voden 
razvoj otrokovih sposobnosti je tista kakovost, 
ki ustvarja medsebojno zaupanje vzgo
jiteljice, otroka in starša, da le-ta lahko 
brezskrbno in ustvarjalno opravlja svoje delo.

Ravnateljica 
Božena BRATUŽ
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25. SEJA MESTNEGA SVETA 
MESTNE OBČINE PTUJ,

ki je  b ila 30. jan u arja  1997

1. POTRDITEV PREDLOGA ZAPISNIKA 24. SEJE 
MESTNEGA SVETA
Razpravo je povzročil sklep o sklepu iz 21. seje 
5.9.1996, da občinski urad Mestne občine Ptuj 
poroča o poteku aktivnosti glede ugotavljanja 
odgovornosti Borisa Miočinoviča v Pokrajinskem 
muzeju Ptuj. Vprašanje je postavil podpredsednik 
Mestnega sveta, svetnik SLS Mirko Korošec. 
Istočasno je bila na mizo pisno vložena pobuda 
poslanske skupine SKD o istem vprašanju. O tem je 
bil sprejet sklep v 2. točki. Svetnik in predsednik 
odbora za okolje Franc Premužič je tudi zahteval 
pisni odgovor na vprašanje glede obračunavanja 
amortizacije pri Komunalnem podjetju Ptuj. 
Zapisnik 24. seje je bil soglasno sprejet z 22 glasovi.

2. POBUDE IN VPRAŠANJA
Najprej je bila obravnavana pisna pobuda PS SKD v 
5. točkah. Pobude, da se do 26. seje, ki bo 6.2.1997 
,pripravi predlog zaključnega računa proračuna 
Mestne občine Ptuj in letna poročila proračunskih 
porabnikov, svetniki niso sprejeli, ker je rok 
prekratek in nerealen. PS SKD je zato po daljši 
razpravi spremenila pobudo in podprla spremenjen 
predlog - do 27. seje oziroma do predloga 
proračuna. Glede sklepa 21. seje Mestnega sveta o 
odgovornosti direktorja PMP Borisa Miočinoviča je 
Mestni svet ugotovil, da Občinski urad ni izvršil 
zahteve Mestnega sveta, da bi o aktivnostih za 
iskanje odgovornosti njemu poročal. Na ostale 
pobude SKD bodo odgovori pisni. Po daljši razpravi 
je MS sprejel pobudo sveta PMP, da se'o sumih 
nepravilnosti pri vodenju zavoda pokliče Računsko 
sodišče Slovenije. MS želi kompleksno uradno 
poročilo, tako glede finančnih kot tudi organizaci
jsko pravnih pomanjkljivosti. Več pisnih vprašanj in 
pobud so na mizo dostavili iz PS Zelenih Ptuja, 
obljubljen je pisni odgovor. Ustne pobude so na 
seji postavili: svetnik Slavko Brglez je sporočil pred
log uredništva Ptujčana, da bo glasilo objavljalo le 
pisne odgovore občinskega in županovega urada na 
vprašanja in pobude svetnikov ter občanov. Svetnik 
Franc Obran je vprašal, zakaj od 8 prijavljenih 
gostincev ni bil noben povabljen na razgovor za 
storitve ob kurentovanju v šotoru. Odgovoril je 
direktor GIZ Petovio Vivat gospod Branko Brumen, 
da je bil opravljen javni preizkus vseh prijavljenih, 
prav tako pa postavljen prednostni pogoj za 
določen znesek vplačila organizatorju za stroške. 
Izbrani so bili štirje, Motel Vindiš, Zlata goska, 
Motel Podlehnik in Perutnina Ptuj, ki so tudi part
nerji pri organizaciji. Svetnik Konrad Rižner je želel 
pisni odgovor za traso obvoznice in ustni za kriteri
je za sestavo upravnega odbora sklada stavbnih 
zemljišč. Gospod Stane Napast je povedal, da so 
bili kriteriji teritorialni in strankarski, s sestavo pa je 
soglašal Mestni svet. Svetnik Franc Štrucl je prene
sel zahtevo občanov na Bregu, da naj bo banka 
odprta tudi ob sobotah. Predlagal je tudi, da še naj 
s prometnimi znaki prepove parkiranje tovornjakov 
na avtobusnih postajališčih in drugih krajevnih 
mestih. Pritrdil mu je svetnik Karl Majcen. Stane 
Napast je predlagal, da se s tem nekoliko počaka, 
ker bo v kratkem sprejet zakon o teh vprašanjih. 
Svetnik Boris Gornik je vprašal za parkirišče ob 
Glasbeni šoli, svetnik Milan Petek je predlagal, da 
se označijo meje mestne občine ob vseh vpadnic
ah. Svetnik Rajko Fajt je predlagal, da bi bilo 
potrebno začeti v mestu z označevanjem smeri in 
imen pomembnejših mestnih ulic. Svetnik Emil 
Tomašič: urediti stabilno nameščanje večjih tabel 
ob cestah. Stane Napast je odgovoril, da je izvedba 
komplicirana in zahteva upravni postopek. Svetnik

Slavko Brglez je predlagal, da je potrebno preprečiti 
nadaljnje propadanje gradu Ristovec v Brstju ob 
Rogoznici, ker je to eden redkih gradov, ki je imel 
vodni obrambni kanal. Sedaj je zapuščen in bi mu 
bilo potrebno najti koristnejšo namembnost kot je 
nekaj zapuščenih stanovanj.

3. PREDLOG SKLEPAO PODELITVI PRIZNAN
JA MESTNE OBČINE PTUJ VELIKE OLJENKE
Predlog je bil soglasno sprejet in je bil objavljen v 
Uradnem vestniku 1/III 97, ki je bil priloga Ptujčana 
št. 1, prav tako odloki in sklepi 6., 7., 8., 9., 10., 11. in 
12 točke dnevnega, reda.

26. SEJA  MESTNEGA SVETA
M ESTNE OBČINE PTU J,

ki je  bila 6. februarja 1997

1. POBUDE IN VPRAŠANJA
Svetnica Silva Rogina je prenesla želje nekaterih 
Hajdinčanovo potrebnih investicijah v PC Hajdina, 
kot so napeljava plinovoda, pločnik od Rimske 
ceste do Hajdinske postaje, 300 m kanalizacije itd. 
Svetnik Emil Mesarič je vprašal, če se garaže v lasti 
MO v CMD štejejo kot poslovni prostor? Gospod 
Napast: da. Svetnik Rajko Brglez je pohvalil službo 
za zimsko čiščenje cest, kritiziral pa slabo čiščenje 
ulic. Svetnik Franc Štrucl je ponovno, kot že nekaj 
svetnikov prej, vprašal, kdaj se bo premestila 
Surovina z desnega brega Drave, kjer bi naj bilo 
prepotrebno parkirišče. V Dražencih še nekaj hiš 
nima vodovoda, manjka še veliko kanalizacije na 
Bregu. Kritika je na odlok o komunalnih 
podražitvah. Želel bi cene od nekaterih podobnih 
mest, zlasti za priključnine.

2. DELOVNI OSNUTEK ODLOKA O 
PRORAČUNU MESTNE OBČINE PTUJ ZA 
LETO 1997
Razprava in sprejem proračuna bo letos v tristopen
jskem postopku. Uvodno obrazložitev je predstavil 
podžupan gospod Ivan Jurkovič, nekoliko podrob
neje pa vodja Oddelka za finance gospa Lizika 
Vidovič. Opozorila je, da so letos predvidena sred
stva nekoliko nižja od lanskih in da bo potrebna 
nekoliko višja zadolžitev, ki pa je zakonsko omeje
na na 10%. Na ta način bo proračun usklajen. 
Skupni prihodki občinskega proračuna za leto 1997 
znašajo 3,3 milijarde SIT zaokroženo in ravno 
toliko odhodki. MS je odločil, da teče razprava po 
tabelarnih točkah in po podtočkah. Pripravljalci 
proračuna iz objektivnih razlogov niso mogli obra
zložiti realizacije za preteklo leto, zato indeksacija 
temelji na postavkah rebalansa plana za leto 1996. 
Druga skupna ugotovitev je, da je priloženo obširno 
gradivo nekoliko nepregledno in je navedeno 
preveč prijavljenih programov ter da so se tudi 
odbori težko znašli. Nasplošno tudi ni novih večjih 
programov, razen dokončanja OŠ Hajdina, izgrad
nje peš mostu čez Dravo, povečane stanovanjske 
zidave, nekaterih projektnih dokumentacij, več 
sredstev za kulturo, ki pa so zelo razdrobljena na 
številne programe, ter višjega predračuna sklada 
stavbnih zemljišč. Zaradi predvidenega povečanja 
prihodkov v povprečju za 7% se toliko tudi povišajo 
odhodki. Razpravljala je večina svetnic in svet
nikov. Novost je bila pobuda za več sredstev za 
reševalno postajo (svetnik Tomaž Neudauer SDS) in 
pobuda za idejno zasnovo za novo kulturno dvora
no; vsaj 5 mio, na katero Ptuj čaka že 100 let (svet
nik Slavko Brglez). V proračunu tudi ni programa za 
vračanje posojila iz PMP. Umesten je bil predlog 
svetnika Janka Bedrača, da bo potrebno razmišljati 
tudi o samofinanciranju, naprimer o samo
prispevku, sicer ne bo možno v Mestni občini Ptuj

hitreje napredelovati. Mestni svet je delovno gradi
vo soglasno s 26 glasovi sprejeli kot material za ses
tavo osnutka proračuna s pripornicami in predlogi v 
méjah možnosti.

4. PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K 
CENAM KOMUNALNIH STROITEV
Sklep je bil izglasovan le od 20 svetnikov, ostali pa 
so se vzdržali. Sklep je bil objavljen Uradnem vest
niku.

5. UGOTOVITVE KOMISIJE ZA STATUT IN 
POSLOVNIK V ZVEZI S POBUDO POSLANSKE 
SKUPINE SKD Z DNE 24.11. 1996
Poslanska skupina SKD ni bila zadovoljna s pisnimi 
zaključki in ugotovitvami komisije, češ, da so pre
malo jasni oziroma da ni razvidno, ali so bile 
pobude upravičene ali ne. Odgovoril je predsednik 
komisije svetnik Tomaž Neudauer, da je to dobro 
razvidno in da je nekaj pobud in kritik upravičenih, 
večina pa ne. Za ugotovitve je glasovalo 19 svet
nikov, 3 so bili proti, 1 glas je bil vzdržan.

6. SOGLASJE ZA PRENOS DELA OSNOVNE 
ZDRAVSTVENE DEJAVNOSTI IZ JZ ZD PTUJ 
V ZDRAVSTVENI DOM V TRNOVSKI VASI
Mestni svet je v razpravi ugotovil, zlasti po razpravi 
svetnikov Mirana Kerina, dr. Mitja Mrgoieta in 
drugih, da o tem ni tako enostavno sklepati, ker je 
premalo informacij, ali pa je premalo razvidna 
obrazložitev. Zato je sklenil predlagati Občini 
Destrnik-Trnovska vas, da naj dostavi še soglasja 
oziroma mnenja od ZD Ptuj, Zavoda za 
zdravstveno zavarovanje, Zdravniške zbornice in 
Ministrstva za zdravstvo. Mestni svet ne nasprotuje 
temu soglasju.

7. VOLITVE IN IMENOVANJA:
Predlog sklepa o imenovanju direktorja Javnega 
zavoda Pokrajinskega muzeja Ptuj
Komisija za volitve in imenovanja je predlagala ugo
tovitve v zvezi z razpisom za imenovanje direktorja 
PMP, ki so enake kot od komisije ustanoviteljice 
Občine Ormož, da nobeden od prijavljenih 4 kan
didatov ne izpolnjuje razpisnih pogojev in da bo 
potrebno razpis ponoviti. Svetnike je zanimalo, 

jkaterih pogojev kandidati niso izpolnjevali. Na 
Vprašanje je odgovoril predsednik komisije Emil 
Tomašič. Svetnik Slavko Brglez pa je ugotavljal, da 
je en kandidat predložil zelo realen program dela iz 
katerega je razvidno poznavanje problematike in 
stanja v PMP ter tudi način reševanja.
Predsednik Mestnega sveta je predlagal dodatno 
točko dnevnega reda za podaljšanje v.d. direktorja 
PMP, s čimer se svetniki niso strinjali, ker bi bil 
kršen poslovnik. O tem bodo razpravljali na pri
hodnji ali pa na izredni seji MS, preden poteče 
mandat sedanjemu v.d.

8. INFORMACIJE
Svetniki so si ogledali film na kaseti, kjer je bila v 
organizaciji Zgodovinskega arhiva Ptuj posneta razs
tava v PMP ob 110. letnici Turističnega društva Ptuj.

3. IZREDNA SEJA MESTNEGA 
SVETA MO PTUJ

Na seji, dne 21. februarja so svetniki podaljšali 
mandat vršilcu dolžnosti direktorja IVANU 
VIDOVIČU. Sprejeli so tudi sklepa o soglasju 
Zdravstvenemu zavodu Ptuj, da dvakrat tedensko 
opravlja zdravstvene storitve v Trnovski vasi in o 
spremembi prometnega režima v Vošnjakovi in 
Jadranski ulici.
Več v prihodnji številki.

S.B .



SLOVENSKA IN PTUJSKA TRDOŽIVOST
- trdoživost kot pojem pomeni obstojnost, kljub zelo neugodnim 
okoliščinam, ki tudi pod neugodnimi vplivi ne preneha nekaj biti in 
obstojati. Trdoživost je lahko pozitivna, napredna, lahko pa tudi nega
tivna, nazadnjaška, konzervativna in nekoristna. Odvisno od vsebine, 
katero trdoživost pojmujemo, ocenjujemo ali analiziramo in kdo to 
počne.
Slovenska trdoživost je nacionalno pozitivna zaradi več stoletnega 
obstoja malega naroda, ki se je zaradi ohranitve svojega jezika, zaradi 
delavnosti in večne želje po samostojnosti ohranil in razvil svojo 
državo. Negativna nacionalna trdoživost pa je ohranjanje oblasti, ki je 
v svetu propadla, pri nas pa se hoče za vsako, tudi nemoralno ceno 
ohraniti in ima svojo pravno utemeljitev.

. S  emokratične volitve so nedvomno današnji sinonim za pravno 
državo; »demokratične« so bile tudi leta 1945, posledice poznamo in 
bodo še desetletja vidne. Resnično demokratične, brez narekovaja, so 
bile vse volitve po letu 1990, pa smo Slovenke in Slovenci kljub temu 
razdvojeni. Kaj je narobe, zakaj ni dogovora med politiki? O tem smo 
odločali na volitvah, tako leta 1991, 1992 in 1996. Žal je moralo priti 
do tega, da je en poslanec - bomba letos že dvakrat odločal v imenu 
vseh slovenskih volilcev. Vendar ne smemo dolžiti poslanca, mi vol il
ei smo tako odločili. Ostane nam le upanje, da bo ta negativna 
trdoživost počasi popuščala in da bo manj političnih veljakov, ki pre
varajo svoje volilce (dr. Korošec, Natlačen, Peterle, Podobnik).

c^oznamo tudi ptujsko trdoživost? Seveda jo poznamo. Enako kot v 
Sloveniji, le z drugačno vsebino. Pozitivna je tista, katero imajo 
Ptujčanke in Ptujčani, ki želijo delati in ustvarjati v ptujski občini in za 
Ptuj, v mestnih ali primestnih četrtih, tisti, ki se borijo kot levi proti 
demografski ogroženosti Ptuja in ptujskih vasi. Ne smemo pozabiti 
naših otrok, ki se učijo in usposabljajo za življenjske poklice. Pravimo,

da skupaj z učitelji trdoživo delajo. Tudi iskanje interesa Mestnega 
sveta in župana za sedež prleške regije v Ptuju je ena od pozitivnih 
trdoživosti. Tudi Ptujčan ima svojo pozitivno trdoživost.

^Cal imamo tudi negativne trdoživosti. Nekatere so objektivne narave, 
ker je premalo delovnih mest in morajo izšolani, kvalificirani in nek
valificirani kadri oziroma delavci odhajati v večje centre. 
Zaskrbljujoča pa je tista negativna trdoživost, ki ima, kot pravimo, 
človeške vzroke. Strankarska aktivnost, ki želi ohranjati prejšnjo 
oblast, je intenzivnejša v mestu, kot so vaseh. Nekoliko preveč je imen 
ulic še iz prejšnjih časov, kot da ne poznamo sodobnejših rešitev. O 
vedejevskem sindromu sem pisal v prejšnjem prispevku. Pomanjkanje 
samozavesti je tudi negativna trdoživost. Preveč smo korajžni le nekaj 
dni v letu, pa še takrat povabimo koga iz Ljubljane, da nas pohvali za 
gostoljubnost. Ali ni to tudi razlog, da je vedno manj podjetij ptujskih, 
da ni zadrug z večinskim deležem, razen mlekarske.

■ Z riznam, da sem tik pred rokom za oddajo prispevka še nihal med 
različnimi temami za uvodni članek. Z mislimi sem se večkrat, tudi ob 
štirih zjutraj, sprehajal od proračuna, šolstva, gimnazije, kmetijstva, 
živilstva, infrastrukture, sodstva do prepotrebne sodobne kulturne dvo
rane na Ptuju. Odločitev za temo je padla po TV razgovoru z dr. 
Bučarjem. Rekel sem si, če že on, tako izkušen in spoštovan politik, 
tako reče, potem si lahko to privošči Ptujčan z samo eno željo, da bi 
več razmišljali o tisti naši trdoživosti, zlasti o pozitivni trdoživosti, ki 
nam bo prinesla boljše življenje, več napredka z več vrednotami in z 
več sreče za nas in za naše potomce!

Vam vdani v.d. odgovornega urednika 
Slavko Brglez

RAZSTAVA DOBROTE SLOVENSKIH KMETIJ PTUJ 1997
Na Ptuju bomo letos že osmič odprli vrata 
državni razstavi Dobrote slovenskih kmetij. 
Otvoritev razstave bo 4. aprila in bo odprta do
7. aprila. Razstava bo v prostorih 
Minoritskega samostana.

Razstava ima več namenov: ohraniti izdelavo 
značilnih krušnih, mesnih in mlečnih 
izdelkov na kmetijah, vzpodbuditi gospodinje 
in gospodarje, da bi z izdelki popestrili 
ponudbo na naših kmetijah. Razstavljene 
dobrote se tudi ocenjujejo, kar vodi k napred
ku v kakovosti teh proizvodov. Kmetijam, ki 
se ukvarjajo z dopolnilnimi dejavnostmi je 
dana možnost, da se na razstavi tudi pred
stavijo, obiskovalci pa s tem spoznavajo 
pestrost ponudbe slovenskih kmetij.

Ptuj postane v dneh razstave Slovenija v 
malem, kar je pomembno za promocijo mesta 
in okolice. Razstavo pritegne veliko obisko
valcev, ki si jo z zanimanjem ogledajo, kot 
tudi kulturne in turistične znamenitosti v 
mestu in okolici.

Letošnja razstava bo razširjena z novimi 
proizvodi. Razstavljena in ocenjena bodo 
naravna žganja, kisi in olja. Z razstavo in 
ocenjevanji naravnih žganj, ki jih proizvajajo 
na naših kmetijah, odpiramo možnost razvoja 
te dejavnosti, ki ima v Sloveniji bogato tradi
cijo. Naravna žganja so v senci raznih 
uvoženih žganih pijač, kar si ne bi smeli 
dovoliti.

Osrednje mesto na 
letošnji razstavi bo 
imela Dolenjska s 
Posavjem in Belo 
krajino. Pokrajina 
Dolenjska je znana 
po kakovostnem 
rdečem vinu 
»Cviček« in pri
jaznih, veselih 
ljudeh.

Soorganizatorji so:
Mestna občina 
Ptuj, Ministrstvo za 
kmetijstvo, goz
darstvo in prehra
no, Republiška
uprava za pospeševanje kmetijstva in 
Kmetijska svetovalna služba pri Obdravskem 
zavodu za veterinarstvo in živinorejo Ptuj. Pri 
izvedbi ima veliko vlogo Kmetijska svetovalna 
služba, ki deluje na območju cele Slovenije. 
Letos bo za osrednji prostor poskrbela enota 
svetovalne službe iz Novega Mesta, projekt 
razstave pa vodi enota Kmetijske svetovalne 
službe na Ptuju.

V času razstave bo potekal bogat kulturni 
program na dvorišču Minoritskega 
samostana in strokovni posvet o embalaži v 
kmetijstvu.

Razstava DOBROTE SLOVENSKIH KMETIJ 
ima kulturno, gospodarsko, turistično in 
razvojno razsežnost slovenskega podeželja in 
povezavo podeželja z mestom. Že sedaj 
vabim v imenu organizatorjev, razstavljalcev 
in sodelujočih v programu, da si ogledate 

razstavo, ki je po svoji 
izvirnosti osrednja 
prireditev v Sloveniji.

Predsednik 
organizacijskega 

odbora 
Peter PRIBOŽIč, 

dipl. ing.kmet.



SREČANJE ŽENSK POSLEJ VSAK MESEC
Združena lista socialnih demokratov Ptuj je 16. jan
uarja letos v hotelu Mitra pripravila srečanje žensk, 
kot prvo v nizu srečanj, ki bodo sledila. Namen teh 
srečanj je, da se zbirajo ženske ne glede na poli
tično opredeljenost ali neopredeljenost. Na teh 
srečanjih bodo ženske razpravljale o mnogih aktu
alnih vprašanji na svoj način, z vidika položaja 
žensk, ki so delavke v tovarnah, učiteljice, 
zdravnice, političarke, ženske , ki rojevajo in živijo 
z moškimi.

Shajale naj bi se torej zato, da bi sodelovale pri 
reševanju problemov, pri oblikovanju prijazne in 
pravične države, sodelovale pri nastajanju 
odločitev, ki so pomembne predvsem za ženske in

na koncu za nas vse. Toliko bolj pa bi sodelovale pri 
odločanju o vprašanjih, ki neposredno zadevajo 
položaj žensk, njihove pravice, da odločajo o sebi, 
o možnostih uveljavljanja enakopravnega položaja 
v družbi in skupaj z moškimi zagotavljajo pogoje za 
srečo in blaginjo zase, za svoje otroke in vnuke.

Trenutne družbene razmere niso naklonjene 
ženskam. V DZ je manj žensk kot kadarkoli doslej, 
v vladi ni ženske, redke so na vodilnih položajih 
sploh, vedno več jih je med nezaposlenimi ali pa 
same preživljajo družine, ker so moški nezaposleni.

Tako smo v ZL ocenili, da je čas, da se ženske 
organizirajo na svoj način, neformalno, zaveda

joč se svoje vloge v družbi, vloge povezovanja 
in iskanja rešitev.

Gostja prvega druženja žensk je bila žena predsed
nika države ŠTEFKA KUČAN. Zbralo se nas je blizu 
70. V prijetnem vzdušju smo spoznale delček 
radosti in težav, ki jih prinaša v družino tak položaj.

Skupna ugotovitev je bila, da je vloga ženske za 
razvoj in demokratizacijo družbe nepogrešljiva in 
se stvari ne morejo dogajati brez žensk.

Za ZLSD Anka OSTRMAN

VELIKO SREČANJE 
LETALCEV 

IN LJUBITELJEV 
SINJIH VIŠIN

Po 42. letih organizirajo člani Aerokluba 
Ptuj LETALSKI PLES v dvorani PAN v 
Kidričevem. Ta družabna prireditev bo v 
soboto, 1. marca ob 20. uri. Za dobro 
raz.položenje bo skrbel ansambel 
PTUJSKIH 5, letalci, padalci, balonarji, 
zmajarji in modelarji pa pripravljajo pre
senečenja. Vstopnice lahko rezervirate v 
restavraciji PAN v Kidričevem, Agenciji 
AIR JANTAR v Ptuju in v Aeroklubu.

M. C.

POPRAVEK IN DODATEK
Na 25. seji MS je v 9. točki dnevnega reda na vprašanje svetnika Antona Ciglarja (SNS) 
odgovoril v.d. direktorja PMP g. Ivan Vidovič in ne gospa Lizika Vidovič. Iz magnetograma 
in izpisa na 49. strani je razvidno, da je povedal naslednjo vsebino (ne dobesedno): Elektrika 
je del materialnih stroškov, ki jih država nakazuje PMP. V preteklosti je bil neki tihi dogov
or, zaradi posebnosti, ker je PMP edini muzej v Sloveniji, ki se ogreva samo z električnimi 
termoakumulacijskimi pečmi - velika požrešnost električne energije, to je dogovor, da del 
teh stroškov pokriva občina. V letošnjem letu je nakazovala skupaj 1,7 mio SIT za pokri
vanje elektrike, ker je mesečni strošek v sezoni približno 400 SIT za električno energijo. 
Ministrstvo za kulturo je potrebno prepričati v to, da bodo pokrivali dejanske stroške. Konec 
odgovora v.d.
Za nekoliko skrajšani in morda površni odgovor v prvi številki Ptujčana na 8. strani se bral
cem in imenovanim opravičujem. Natančen potek razprave celotne seje je posnet na mag
netogram in prenesen na papir. Zainteresirani občani lahko dobijo podrobne informacije pri 
sekretarju MS gospodu Milanu Koržetu, kar velja za vse seje. Zapisi iz sej v Ptujčanu so le 
novinarsko informativni.

V.d. odgovornega urednika S.B.

GLEDALIŠČE PTUJ
I I Slovenski trg 13, 2250 Ptuj

V petek, 7. marca ob 20.00
organizira Gledališče Ptuj gostovanje Slovenskega stalnega gledališča iz 
Trsta - G. Tabori: MEIN KAMPF. Igrajo: Vladimir Jurc, Adrijan Rustja, Vojko 
Belšak, Maja Blagovič, Metka Trdin, Gregor Geč in ostali. Režiser pred
stave je Boris Kobal.
... Taborijevo igro MEIN KAMPF bi lahko upravičeno opredelili kot 
grotesko, ker je vsebinsko osnovana na zgledno tragični prvini (pojav 
Hitlerjevega nacizma ter preganjanje in pokončevanje Židov), ki pa jo je 
avtor zapletel in razpletel po fantazijskem in humornem ključu...

V petek 14. marca bo gostoval na Ptuju ob 20.00 uri
TEATAR EXIT iz Zagreba s predstavo "IMAGO".
Režiserka predstave je nataša Lušetič. V predstavi igrajo: Barbara Noia, 
Mirjana Ilič, Edvin Liverič in Žak Valenta. Avtor glasbe je Igor Pavlica. 
Predstava je dobila veliko nagrad: Nacionalno nagrado "Vladimir Nazor", 
na "Festivalu malih scena" v Reki sta dobila nagrado za glasbo avtor glas
be Igor Pavlica in za scenografijo Tanja Lacko, na "Festivalu glumaca"v 
Vinkovcih so dobili nagrado "ASSER SAVUS".

Veselimo se Vašega obiska!

UREDNIŠTVU PTUJČANA SE ZAHVALJUJEM 
ZA INFORMACIJE O PUSTNI POVORKI IN PROSIM,

DA OBJAVI NASLEDNJO

Z A H V A L O
Vsem udeležencem in organizatorjem nedeljske povorke se 
za vsestranko sodelovanje in pomoč najlepše zahvaljujem z 
željo, da bo v naslednji, 38. pustni povorki še večje število 
nastopajočih pustnih skupin v etnografskem in karnevalskem 
sprevodu.

Posebej se zahvaljujem: Komunali Ptuj, Cestnemu podjetju 
Ptuj, Policiji in varnostnikom Protecta, podjetju Čisto mesto, 
Gimnaziji Ptuj in Osnovni šoli »Olgica«, Reševalni postaji, 
podjetjem, ustanovam in posameznikom, ki ste dali na razpo
lago lastne prostore in površine za organizacijo in številne 
obiskovalce Ptuja.

Vsem, ki ste kakorkoli prispevali za dobro počutje obiskovalcev, 
se v imenu vodstva nedeljske povorke iskreno zahvaljujem.

Vodja pustnega sprevoda: 
Matevž CESTNIK

Izdajatelj: mestni svet mestne občine Ptuj. Uredništvo: Konrad RIŽNER - LDS, Franc SAMOILENKO - SKD, Hilda 
SLEKOVEC - SDS, Slavko BRGLEZ - SLS, Aleksander MLAKAR - ZE Ptuja, Milan ZUPANC - DESUS, Dragi STOJADI- 
NOVIČ - ZLSD, jože MAUČEC - Lista KS mesta Ptuj, Peter LETONjA- SNS/SND. Naklada 11.300 izvodov. Glasilo pre
jmejo gospodinjstva mestne občine Ptuj. Glasilo PTUJČAN se šteje med proizvode, za katere se plačuje davek po stop
nji 5%. V. d. odgovornega urednika Slavko Brglez. Priprava reklamnih oglasov: Ida BRODNIAK, s.p. telefon 776-653, 
Naslov uredništva: Mestni trg 1, Ptuj. Ž.R. 52400-630-20701. Oblikovanje, teh. urejanje, lektoriranje, tisk in dostava: 
GRAFIS d.o.o., Požeg, Rače, telefon 835-192, 835-230, 836-885.


